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Tisztelt E1nők Asszony!

„Mi lesz a szigeteletlen veszélyes hulladéklerakókkalIU.?" címmel a Házszabály 90 .
§-a alapfán kérdést kívánok benyájtani Dr. Pers~i .MiWs környezetvédelmi és
vízagyi miniszterhez . Akérdésre a válaszi írásban kérem. .

Tiszteit Miniszter úri

A kérdéseket változtatás nélkül teszem fel, mert nem kaptam azokra választ! Az első
kérdés ugyanis teljesen konkrét, és nem azt kérdeztem, hogy mit vizsgálnak - természetesen
ez is fontos - hanem azt, hogy miért maradt el a fels~, teljes lefedés, miközben súlyos
kőmyezetszennyezést állapított meg a hatóság!

A második kérdésben, pedig érdeket a véleménye, hogy elképaelhetönek tartja-e a
veszélyes anyagok áthelyezését megfelelően elszigetelt tárolókba? Még akkor is, ha nincs rá
pillanatnyílig anyagi fedezet, de mondjuk, ezt követelné meg az utódainkért itt felelősség .

Az új kérdésem pedig az, hogy vajon vízzáró szigetelés- e az égési maradékkal - ismert
nevén pernye - végzett lefedés?

1 . Ha rnár a felső izolálás a megoldás, akkor mivel rnao * amál hogy az 1992-ben
megállapított talajvízszennyezés megszüntetésére hozott határozatot éveken keresztül
módosította a környezetvédelmi felügyelőség? (Mosonmagyaróvár esetében)

2. Az emberek és elsősorban a jővö nemzedék környezethez való joga nern érdemelne-e
meg annyit, hogy ezeket a tarolókat a mai kor követelményeinek megfelelően szigetelt
támlákba helyezzék el?

Várom megúszte1S válaszát, míndon ját kívánok Öimck .
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